
Bába jede a vede. A stejně jako poprvé, ho i
teď, stvořila a stvoří ODS. To jsou nám
paradoxy, pane Vaněk, že?
- CZ24 News | 15. března 2024

ČESKO: Hned v úvodu chci říct, že toto opravdu není oslavná óda na Andyho ani na jeho
píár tým. Od té doby, co odešel Prchal, to totiž moc k oslavování není, spíš je to někdy lehce
– klip s kohoutem, a někdy těžce – kukuřicí se ládující Schillerová, za hranou trapnosti.
Zkrátka Mára byl jen jeden a těžko říct, do jakých výšin by ANO vystřelil teď, když se samo
blíží ke 40% aniž by dělalo cokoliv.

Taky si moc dobře pamatuju, jaké tu dělal zvěrstva za covidu, ty zničené školní roky prvňáčků a žáků
celkově, mu nezapomenu. A někdy nejen roky, ale i psychiku a životy vůbec. Ze svého okolí znám
vážných případů hned několik. Taky tu šikanu, buzeraci a Hamajdu v červené mikině testující
policejní stát. A taky to, že to byl Babiš, kdo neměl vůbec nic proti Green Dealu, a jak hlasovali jeho
poslanci v EP. A že to není nic jiného, než z bláta pod okap. Jenže to bláto je už tak zapáchající, že i
ten okap se za současné situace může jevit očistný. Sem jste to milá pětikoalí smečko v čele s
fialovým hnusem dopracovaly. Vy. Zase.

Zkrátka jste si uplácali koalici proto, že sami jste marní. ODS s krásnou dvanáctkou, TOPáci na
hraně volitelnosti (což je pro mne i tak záhada, ale těším se co s tím udělá Mirda Kalousek s novým
projektem, pokud bude) a KDU s narcisem Zdechovským už těžce pod ní. Co se týká STANU vypadá
to, že má Rakušan slušně vykročeno na to, aby díky své chrabré jízdě bez cenzury, zato s tajnými za
zadkem, a pár machrujícím videím slupnul velkého evropského Péťu jako malinu. Piráti se
standardně drží svých procent i korýtek, nikoliv již mnohých idejí a i jejich slavná digitalizace kulhá
jak kobyla po obrně.

Fiala ostentativně ignoruje všechny protesty, poměrně účinně proti sobě poštval vlivné skupiny jako
jsou lékaři, učitelé, zemědělci a poté co jim zkrouhl přes dvě miliardy, nově i hasiče. Zkrátka politika
této vlády je tak katastrofální, že z českých lidí dělá žebráky bez vyhlídek na zlepšení, a ještě má tu
drzost jimi za ty protesty pohrdat, dehonestovat je, a zpoza svých zatím jistých pozic a za kus žvance
koupených prostátních médií, všemožně šikanovat. To, že je ve své bublině mimo skoro jako Biden,
už začíná být zjevné čím dál víc. Ještě tedy nezakopává na schodech, ale to potící se čelo, přitroublý
úsměv, dokola opakované fráze, které stejně už nikdo nebere vážně, začínají být srovnatelné. Za
Bidenem stojí deep state, za Fialou vlastní arogance, pocit vyvolenosti a nohsledové, co ho v tom
udržují, protože nechtějí přijít o dobře placený flek.

A protože se dál jako otrávená klíšťata budou držet toho, co konečně po třiceti letech urvali, zaklínat
se demokracií, hledat voliče kde se dá, klidně i na amerických hřbitovech korespondenční volby do
čtvrtého kolene před Kristem, jsem přesvědčená, že ANO vyhraje. O čem přesvědčená nejsem je to,
že se něco rapidně změní. Ale ono cokoliv je asi lepší, než to, co je tu teď. Až tam jste to dopracovali.
A ani vám to neodpustím.

Udělali jste tolik nevratných průšvihů, které na věky zadluží naše lidi a dál v tom pokračujete, že to
se nepovedlo nikomu. Upřednostňujete cizí před vlastními, kteří vám slouží jen jako dojné krávy a
místo svým voličům se klaníte Bruselu, tak se nedivte, a na nikoho to nesvádějte. Ani na Bábu.
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